
Støvring Antenneforening  Side 1 af 2 
Generalforsamling den 28. marts 2019  Referent: Palle Severinsen 
________________________________________________________________________________ 

________________________________________________________________________________ 

Referat 
 
Formand Palle Severinsen indledte med at byde velkommen til den ordinære generalforsamling i 
Stubhuset. Der var 29 stemmeberettigede medlemmer. 
 

1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslog Allan Ramsgaard som dirigent. Allan blev valgt med applaus.  
Allan konstaterede at generalforsamlingen var lovlig jævnfør vedtægterne. 
 

2. Beretning om foreningens arbejde i det forløbne år 

Foreningens formand Palle Severinsen redegjorde for årets aktiviteter, hvorfra følgende 
hovedpunkter skal refereres: 
- Driften af vores net går godt, Dansk Kabel TV melder at der ikke er mange fejl i nettet 
- Bestyrelsen er tilfreds med samarbejdet med YouSee og Dansk Kabel TV omkring drift og de 

udbudte produkter og serviceydelser. 
- Palle fortalte at bestyrelsen er i gang med at evaluere kontrakten med YouSee, og er kommet 

frem til at den ikke længere er attraktiv for foreningen. Den primære årsag er at YouSee ikke 
længere tilbyder finansiering af nye udstykninger. Bestyrelsen har indhentet tilbud fra Stofa om 
leverance af TV og Bredbånd, og det er langt mere økonomisk attraktiv end det vi er blevet 
tilbudt fra YouSee. Palle fortalte, at bestyrelsen vil bruge det kommende år på at forsøge at 
forbedre aftalen med YouSee, og hvis det ikke lykkes, så vil bestyrelsen på næste 
generalforsamling fremlægge forslag til valg af leverandør.  

- Bestyrelsen arbejder meget aktivt med hvervning af nye medlemmer. Vi holder stort set 
medlemstallet på trods af at der i markedet sker fald i tilslutninger til antenneforeninger. 

 
Fra de fremmødte blev der stillet uddybende spørgsmål til kontraktforhandlingerne med YouSee 
som formanden svarede på. 
 
Generalforsamlingen godkendte beretningen. 

3. Aflæggelse af regnskab  

Foreningens kasserer, Hans Jørgen Glintborg, gennemgik regnskabet for 2018. Årets resultat blev et 
overskud på kr. 329.545,-.  
 
Bestyrelsen er tilfreds med regnskab og egenkapital, og foreningen er i gang med opsparing til 
kommende investeringer.   
 
Dirigenten konstaterede at regnskabet var godkendt.    
 

4. Indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forsalg. 
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5. Fastsættelse af medlemsbidrag og tilslutningsafgift  

Bestyrelsen forslog et medlemsbidrag på 525,- og tilslutningsafgift på uændret kr. 995,- i etablerede 
områder for 2018. Medlemsbidraget stiger med 100,-, hvilket skal bruges til opsparing til 
kommende investeringer. 
 
Når man indregner priserne fra YouSee, moms og copydan giver dette følgende pakkepriser: 
Grundpakke:  2.256,- kr    
Mellempakke: 4.758,- kr 
Fuldpakke:  6.326,- kr  
 
Stigningerne i pakkepriserne skyldes stigninger til CopyDan, YouSee-pakkerne samt 
medlemskontingent. 
 
Dirigenten gennemførte skriftlig afstemning, og konstaterede at bestyrelsens forslag blev vedtaget 
med stemmerne 22 for, 4 imod og 3 blanke. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Der var genvalg til Hans Jørgen Glintborg og Odin Sletten. 
 
Bestyrelsen konstituerede sig jævnfør vedtægterne efterfølgende, og ser således ud: 
Formand og sekretær Palle Severinsen  
Næstformand Odin Sletten   
Kasserer  Hans Jørgen Glintborg  
Bestyrelsesmedlem Benny Mortensen  
Bestyrelsesmedlem Palle Nyholm Træholt  
 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

Brian Mårtensson og Finn Hansen.   
  

8. Valg af statsautoriseret eller registreret revisor 

Redmark blev genvalgt. 
 

9. Eventuelt 

Under eventuelt blev der igen debatteret forhold i forbindelse med de aktuelle kontrakt 
forhandlinger med YouSee.  
  
Afslutningsvis takkede dirigenten for fremmødet. 


